
آرمان ملی: در حالی که آبی های پایتخت درخواست حضور 
داور خارجی در فینال جام حذفی و دیدار با پرسپولیس را داشتند 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال اعلام کرد که اشکان خورشیدی 

به عنوان داور دربی انتخاب شده است.
  موضع استقلال 

محمد مومنی عضو هیات مدیره باشگاه استقلال با اشاره به 
موضوع داور خارجی که درخواست باشگاه استقلال است، بیان 
کرد: این را باید بگویم وقتی ما صحبت نمی کنیم، دلیل بر این 
نیست که مشکل داریم، نه. ما می خواهیم احترام تیم مقابل حفظ 
شود. اما بعضی وقت ها حرف هایی زده می شود که آدم را به واکنش 
وامی دارد. کمیته داوران باید از خودش بپرسد، که چرا باشگاه 
استقلال تقاضای داور خارجی کرده است. عضو هیات مدیره 
باشگاه استقلال سپس با کنایه به یحیی گل محمدی و اتفاقات 
سال گذشته دربی ادامه داد: به هر جهت کسانی که می روند به 
سینه داور و هل می دهند، الان از جایگاه داوری حمایت می کنند. 
این ها از زمانش گذشته است. او سپس در واکنش به این سوال که 
در دربی آخر پاسخی به بدرفتاری ساپینتو داده نشده است، گفت: 
اگر داور خارجی بود، با آقای گل محمدی اینطور رفتار نمی کردند. 
حداقل سال ها از فوتبال بیرون بود. به خاطر اینکه لمس کردن 
داور جریمه سنگینی دارد که آقای ساپینتو این کار را انجام 
نداده است. درست است ایشان حساسیت خاصی دارد نسبت به 
خودش و تیمش و این حساسیت را می خواهد به تیمش منتقل 
کند که خالی از ایراد نیست. او سپس در واکنش به این سوال که 
حمایت پرسپولیس از داوران ایرانی استقلال را در موضع ضعف 
قرار نمی دهد، گفت: نه. ما به داوران خودمان همیشه احترام 
گذاشتیم و می گذاریم. اما اینکه بعضی افراد می خواهند از آب 

گل آلود ماهی بگیرند، درست نیست. 
 نظر کمیته داوران 

خداداد افشاریان درمورد درخواست باشگاه استقلال برای 
استفاده از یک داور خارجی در فینال جام حذفی و بازی با 
پرسپولیس، اظهار داشت: لیگ ما بسیار فرسایشی بوده است . 
هم در لیگ برتر، لیگ یک، دیدارهای لیگ دو و جام حذفی 
تمام زحمات با همه رفتارهای متعارف و نامتعارف، اشتباهات و 
قضاوت های خوب داوری به این نقطه و این مرحله رسیده است. 

آنچه اکنون در ذهن من، رئیس و تمام ارکان فدراسیون و تمام 
ارکان فوتبال وجود دارد و در واقع مدینه فاضله ما این است که حق 
به حقدار برسد و لاغیر به جز این چیزی نیست. وی افزود: تمام 
هدف و نیت ما این است که در نهایت تیمی که جام را می گیرد یا 
حذف می شود بحق باشد. پشت این مسأله هیچ نیت سوئی وجود 
ندارد جز اینکه به عدالت رفتار کنیم. بهترین تصمیم این است که 
من یک داور خارجی بیاورم و پشت این داور خودم را پنهان کنم. 
هر تصمیمی گرفت چه غلط یا صحیح پشت او بمانم و کار خود را 
ادامه بدهم. رئیس کمیته داوران تصریح کرد: بهترین و کوتاه ترین 
راه همین است و من و فدراسیون فوتبال خودمان را هم راحت 
می کنیم اما فینال ایرانی با یک داور ایرانی برگزار خواهد شد. 
افشاریان عنوان کرد: بی شک اتفاقاتی که می افتد جز اینکه داوران 
ما بازی را قضاوت کنند نیست. این بازی با داوران ما انجام خواهد 
گرفت اما شاید با توجه به اتفاقاتی که در لیگ افتاد، دربی قبلی، 
صحنه هایی که وجود داشته، فینال جام حذفی را خیلی حساس تر 
کرده است . فوتبالی که پرسپولیس و استقلال در نیمه نهایی بازی 
کردند هم جزء شاخص هایی است که به من می گوید این بازی 
خیلی حساس است. من هم سعی می کنم با هماهنگی اعضای 
کمیته داوران یک کوبل بسیار قوی برای این بازی بگذاریم و برای 
هیچ موردی ریسک نخواهیم کرد . وی عنوان کرد: حتی اگر بشود 
۲ کمک داور پشت دروازه بگذاریم تا کمک کنیم  حق به حقدار 
برسد و همه اهالی فوتبال در پایان بازی دل نگرانی نداشته باشند. 

  انتخاب داور 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال اعلام کرد که اشکان 
خورشیدی به عنوان داور دربی انتخاب شده است. این در حالی 
است که پیش از این شایعاتی پیرامون انتخاب بیژن حیدری برای 
این پست وجود داشت، اما در نهایت این خورشیدی بود که نظر 
کمیته داوران را به خود جلب کرد. همچنین نکته مهم این است 
که علیرضا ایلدروم و حسین ظهیری کمک داوران او در این بازی 
خواهند بود تا دو چهره درخشان این فصل لیگ برتر خورشیدی 
را یاری برسانند. محمدحسین زاهدی فر و علی اصغر مومنی، دو 
داور وسط باتجربه فوتبال ایران نیز در قامت کمک داوران اضافه 
در این بازی حضور دارند تا به خورشیدی کمک کنند. محمد 
راهی و علی خسروی ناظر داوری و ناظر ویژه داوری در این بازی 

هستند تا این بار دو چهره مشهور نظارت، عملکرد خورشیدی را 
زیر نظر بگیرند. نکته مهم این است که خورشیدی در فصل جاری 
برای پرسپولیس و استقلال قضاوتی نکرده، اما برای دربی لیگ 
برتر و جام حذفی گزینه بود و در نهایت سوت دربی حذفی را در 

اختیار گرفت. 
  واکنش 

انتخاب اشکان خورشیدی به عنوان داور بازی دو تیم استقلال 
و پرسپولیس در فینال جام حذفی، باشگاه استقلال که پیش از 
این خواستار استفاده از داور خارجی در این بازی بود با مصاحبه 
خسرو حیدری به تصمیم فدراسیون واکنش نشان داد. به گزارش 
سایت باشگاه استقلال، بخشی از گفت وگوی حیدری که دستیار 
ایرانی ریکاردو ساپینتو روی نیمکت استقلال محسوب می شود 
به این شرح است: طبیعی است که ما نسبت به اتفاقات داوری 
در فصل اخیر معترض باشیم. دلیلش هم این است که در این 
سال ها و به خصوص در فصلی که گذشت، حق استقلال بابت 
اشتباهات داوری بیشتر از بقیه تیم ها تضییع شد. هیچکس 
منکر این نیست که داوران ایرانی زحمت می کشند اما اشتباهات 
داوری، خیلی به استقلال ضربه زده. فیلم اشتباهات این فصل 
هم توسط باشگاه منتشر شد و خود کارشناسان داوری هم در 
تلویزیون اذعان کردند که استقلال بیشتر از همه تیم ها از این 
بابت آسیب خورده است. من اگر پیشنهاد استفاده از داور خارجی 
را دادم، به این دلیل است که تیم ما و هوادارانمان نمی خواهند 
اشتباهات احتمالی داوری، روی بازی فینال اثرگذار باشد. یکی 
از دلایل اشتباهات داوری هم نبود VAR است زیرا این امکان 
وجود ندارد که یک صحنه شک برانگیز، دوباره چک شود و داور 
شانس تصمیم درست را از دست می دهد. امیدوارم هرچه زودتر 
این امکانات در اختیار داوران قرار بگیرد. سخت گیری هایی که 
امسال برای استقلال بود، بسیار زیاد بود و برای من عجیب است. 
هرچقدر برای استقلال سخت گیری زیاد بود، تیم های دیگری 
بودند که از اشتباهات داوری استفاده کردند، خطای دو متر بیرون 
محوطه را برایشان پنالتی گرفتند یا محل بازی را تغییر دادند. 
الان هم که تیم داوری معرفی شده، برای اشکان خورشیدی 
و همکارانش آرزوی موفقیت می کنم و از ایشان فقط عدالت 

می خواهیم. 

هوگو آلمیدا، مربی سپاهان در واکنش اظهارات ریکاردو ساپینتو علیه 
ژوزه مورایس مبنی بر اینکه چرا کادرفنی سپاهان بدون توضیح به ساپینتو 
اقدام به جذب سیاوش یزدانی کرده گفت: ساپینتو هرچه دلش بخواهد 
می تواند بگوید. هدف و کار ما کاملا مشخص است و می خواهیم باعث 

پیشرفت بازیکنانمان شویم. 
  فصلی که گذشت را چگونه دیدید؟ در نیم فصل اول فراز و 

نشیب داشتید. 
فراز و نشیب هایی که داشتیم طبیعی بود. ما اطلاعات زیادی از لیگ 
ایران نداشتیم و از تیم های دیگر هم اطلاعی نداشتیم. حتی در ابتدای کار 
از تیم خودمان هم شناختی نداشتیم. نیاز بود شناخت کاملی از بازیکنان 
پیدا کنیم. همان طور که گفتم این فراز و نشیب ها طبیعی  بود. در نیم فصل 
نخست دچار افت بودیم اما در نیم فصل دوم نتایج بسیار بهتری کسب 
کردیم. مهم این است که در فصل اول تا آخر برای قهرمانی تلاش کردیم. 

  نظرتان درباره پرسپولیس و استقلال، رقبای امسالتان 
چیست؟

پرسپولیس و استقلال تیم های بزرگی هستند و بازیکنان 

بزرگ و مربیان بزرگی دارند. رقابت خیلی خوبی بین ما بود. کیفیت این 
دو تیم کاملا واضح است. آن ها در فصل های قبل قهرمان شدند. ما خیلی 
خوشحالیم که تا هفته آخر با پرسپولیس برای قهرمانی در لیگ تلاش 

کردیم. 
  فکر می کنید مسائل بیرونی مثل داوری هم در قهرمان نشدن 

شما تاثیرگذار بود؟
این نوع سوال ها را به شما افراد که بازی ها را دیدند می سپارم. نظرها 
درباره داوری و چنین مسائلی را باید کارشناسان پاسخ دهند. همه می دانند 

چه اتفاقاتی رخ داد و من نمی خواهم درباره چنین مسائلی صحبت کنم. 
  کار با ژوزه مورایس چگونه است؟

ژوزه مربی بسیار خوبی است و یکی از بهترین مربیان پرتغال است. من از 
او چیزهای زیادی یاد گرفتم و خیلی خوشحالم که این فرصت را داشتم تا 

با او کار کنم. دوست دارم که با او کارم را ادامه دهم. 
  فصل بعد با سپاهان چه برنامه ای دارید؟

هدف ما قهرمانی بود و امسال قهرمانی با یک امتیاز از دست ما پرید. 
فصل بعد باید ببینیم چه اتفاقی رخ می دهد. 
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گفت وگو

این  بر  باشگاه پرسپولیس  پیشکسوت 
عقیده است که برتری در دربی اخیر و 
قهرمانی در لیگ برتر تضمینی برای پیروزی 
سرخپوشان در دیدار روز چهارشنبه مقابل 
استقلال نیست. فرشاد پیوس در گفت وگو 
با تسنیم، درباره شرایط پرسپولیس برای 
فینال جام حذفی اظهار داشت: پرسپولیس 
در بهترین وضعیت ممکن قرار دارد و بعد 
از قهرمانی در لیگ حالا می تواند یک جام 
دیگر را به افتخاراتش اضافه کرده و فصل را 
به رؤیایی ترین شکل ممکن به پایان برساند. 
مطمئناً بازیکنان این تیم هم انگیزه زیادی 

برای پیروزی در فینال جام حذفی دارند. 
وی در پاسخ به این پرسش که »آیا انگیزه 
استقلالی ها برای گرفتن یک جام نمی تواند 
کار پرسپولیس را سخت تر کند؟«، تصریح 
کرد: مطمئن باشید انگیزه پرسپولیس کمتر 
از استقلال نیست. استقلال بدون شک 
محکوم به برد است و بابت قهرمان نشدن 
در لیگ برتر توسط هوادارانش تحت فشار 
قرار دارد، به همین دلیل آنها قطعاً در بازی 
استرس خواهند داشت، ولی پرسپولیس 
در شرایطی متفاوت و بدون استرس بازی 
خواهد کرد. همین موضوع می تواند شانس برد 

پرسپولیس را بیشتر کند. پیشکسوت باشگاه 
پرسپولیس همچنین خاطر نشان کرد: هر 
بازی شرایط خاص خودش را دارد و قهرمان 
شدن پرسپولیس و همچنین پیروزی در دربی 
قبلی تضمینی برای شکست دادن استقلال 
نیست. به طور حتم استقلال هم تیم خوبی 
است و بازیکنان پرسپولیس باید با تمرکز و 
هوش بالایی برابر این تیم به میدان بروند. در 
جام حذفی فرصتی برای جبران اشتباه وجود 
ندارد و بازیکنان باتجربه پرسپولیس بدون 
شک این موضوع را درک می کنند. پیوس 
پیش بینی اش از نتیجه بازی روز چهارشنبه دو 

تیم پرسپولیس و استقلال را اینطور بیان کرد: 
امیدوارم پرسپولیس ببرد و من شانس برد تیمِ 
گل محمدی را بالا می دانم. پرسپولیس در 
خط دروازه گلری مثل بیرانوند دارد، مدافعان 
هم عالی کار می کنند و در فاز تهاجمی نیز 
تمام بازیکنان آماده هستند. کاپیتان پیشین 
پرسپولیس در واکنش به اعتراض استقلالی ها 
به داوری تأکید کرد: هر داوری ممکن است 
اشتباه کند و خارج از ایران هم داوران اشتباه 
می کنند. این درست نیست داوران خودمان 
را تحت فشار بگذاریم و فکر می کنم صحبت 

استقلالی ها در مورد داور حرفه ای نیست. 

فرشاد پیوس: 

 قهرمانی تضمینی برای پیروزی پرسپولیس نیست

  کوتاه 
تسنیم: اعضای تیم ملی فوتبال ساحلی کشورمان پس از 
بازگشت از مسابقات انتخابی دومین دوره المپیک ساحلی 
در عربستان، نسبت به عدم دریافت پاداش های گذشته 
خود ابراز ناراحتی کردند. تیم ملی فوتبال ساحلی کشورمان 
پس از کسب سهمیه المپیک ساحلی بالی اندونزی ۲0۲3 
بامداد دیروز )دوشنبه( به تهران بازگشت. اعضای تیم ملی 
فوتبال ساحلی در بازگشت به تهران نسبت به عدم دریافت 
پاداش های گذشته خود ناراحت بودند. ساحلی بازان کشورمان 
در مسابقات بین قاره ای در امارات و همچنین جام ملت های 
آسیا در تایلند به مقام قهرمانی رسیدند، اما با توجه به اینکه 
چند ماه از این مسابقات گذشته است ملی پوشان ساحلی 
پاداش های مربوط به این مسابقات را دریافت نکردند و پس 
از بازگشت از عربستان نسبت به این موضوع گلایه داشتند. 
بازیکنان تیم ملی تأکید داشتند که بیش از شش ماه است که 
حتی یک ریال هم دریافت نکردند. تیم ملی فوتبال ساحلی 
کشورمان به همراه امارات جواز حضور در مسابقات المپیک 

ساحلی اندونزی را کسب کرد. 

بیــن المــلل 
  سرمربی یوونتوس به تیم های میلان و اینتر بابت 
راهیابی شان به لیگ قهرمانان اروپا کنایه زد. ماسیمیلیانو 
آلگری در پی شکست یک بر صفر خانگی شاگردانش مقابل 
میلان در هفته سی وهفتم سری A ایتالیا و از دست رفتن 
شانس کسب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا، در گفت وگو با 
شبکه تلویزیونی »DAZN« گفت: بعد از بازی از بازیکنانم 
تشکر کردم، چون فصل فوق العاده ای بود و ما باید سعی 
کنیم فصل را با افتخار در مصاف با اودینزه در شهر اودینه به 
پایان برسانیم. من چنین فصلی را برای کسی آرزو نمی کنم، 
ابتدا امتیازاتی )15 امتیاز( از ما کسر شد، سپس آن امتیازها 
را به ما پس دادند اما دوباره امتیازاتی )10 امتیاز( از ما گرفته 
شده است. وی افزود: این بازی تنها کاری بود که می توانستیم 
انجام دهیم. این یک فصل غیرعادی برای ما بود که برای 
همه آشکار است. مردم می گویند که یوونتوس در این فصل 
شکست خورد اما ما با وجود تمام اتفاقاتی که افتاد، همچنان 
توانستیم 69 امتیاز )بدون کسر امتیاز( جمع آوری کنیم. این 
 سومین بار در 50 سال گذشته بود که یوونتوس پس از فصول

91-1990 و 10 - ۲009 سری A ایتالیا، هم در خانه و هم در 
خارج از خانه مقابل میلان شکست خورد. سرمربی یوونتوس 
تصریح کرد: گفتنش ناراحت کننده است اما فصل ما در سویا 
)حذف در مرحله نیمه نهایی لیگ اروپا با شکست مقابل سویا( 
به پایان رسید. آنجا بود که انرژی ذهنی ما تمام شد. همان طور 
که گفتم، فصلی غیرعادی بود، تیم 69 امتیاز به دست آورد، 
بنابراین باید به آنها افتخار کنیم و بابت کارهایی که بچه ها 
انجام دادند، قدردان باشیم. اگر اتفاقی که خارج از زمین افتاد، 
رخ نمی داد، ما همچنان به لیگ قهرمانان اروپا راه می یافتیم. 
آلگری تصریح کرد: حالا فقط باید استراحت کنیم و پس از 
بازی با اودینزه در آرامش همه چیز را ارزیابی کنیم. باید به 
این موضوع توجه داشته باشیم که پایه های خوبی در این تیم 
وجود دارد و همه چیز دور انداختنی نیست. بزرگ ترین اشتباه 
خلاص شدن از شر آن پایه ها در ساختن آینده یوونتوس است. 
امید اصلی من این است که قبل از تاریخ ۲0 آگوست )۲9 
مرداد، اشاره به پیش از آغاز فصل(، این بار به ما گفته شود 
که چه تعداد امتیاز جریمه شده ایم، نه اینکه دائماً در جدول 

رده بندی عقب و جلو برویم. 

   خداحافظی
سرخیو بوسکتس در آخرین بازی خود برای بارسا 
در نوکمپ یک سخنرانی پر احساس با هواداران 
داشت. سرخیو بوسکتس در صحبت های خود به 
نکاتی اشاره کرد که اشک بسیاری از هواداران حاضر 

روی سکوها را در آورد. 

 فاجعه 
 یک فاجعه برای دورتموند اتفاق افتاد و تیمی که 
فقط یک برد تا قهرمانی فاصله داشت مقابل ماینتس 
متوقف شد تا شهر به جای شادی و شلوغی در سکوت 
 و بهت فرو برود و اشک و حسرت جای خنده را 

گرفت. 

              آخرین حضور
الکسیس مک آلیستر، هافبک برایتون در آخرین 
بازی فصل در شکست -2 1 تیمش مقابل استون ویلا 90 
دقیقه کامل بازی کرد. به نظر می رسد او تصمیمی برای 
ادامه همکاری با برایتون ندارد و این آخرین حضور او 

در ترکیب مرغ های دریایی بود. 

ت
شــ

س نو
عک

 قول اتحادیه جهانی کشتی  
به روس ها 

ایسنا: سرمربی تیم ملی کشتی آزاد روسیه و 
دارنده 6 طلای جهان و المپیک، از قول اتحادیه 
جهانی کشتی برای حضور روسیه در رقابت های 
جهانی بلگراد خبر داد و گفت: انگیزه بالایی برای 
بازگشت به میادین داریم. حاجی مراد گاتسالوف 
در پاسخ به این سوال که آیا حضور تیم های ملی 
کشتی روسیه در رقابت های جهانی ۲0۲3 
بلگراد صربستان قطعی شده یا خیر، گفت: ما 
علاقه زیادی برای حضور در رقابت های قهرمانی 
جهان داریم و کاملا آماده بازگشت به مسابقات 
هستیم. همه اعضای تیم انگیزه زیادی برای 
بازگشت به میادین دارند. در حال آماده سازی 
نفرات برای حضور در این مسابقات هستیم. البته 
ملی پوشان باید پس از موفقیت در رقابت های 
کشوری روسیه به تیم ملی برسند. سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد روسیه، خاطرنشان کرد: 
تیم های دیگر روسیه مثل جودو یا برخی دیگر از 
رشته ها در مسابقات قهرمانی جهان حاضر شدند 

و به میادین بازگشتند.

خارج ازمستطیل سبز

 دومین قهرمانی که سقوط کرد 
اورتون در هفته پایانی لیگ برتر توانست 
جایگاهش را در این رقابت ها حفظ کند و 
لسترسیتی، قهرمان سال ۲016، به دسته 
پایین تر سقوط کرد. به گزارش تلگراف، 
لسترسیتی در هفته پایانی لیگ برتر با نتیجه 
۲-1 وستهم را شکست داد و دومین قهرمان 
لیگ برتر انگلیس پس از بلکبرن شد که به 
دسته پایین تر سقوط می کند. بلکبرن سال 
1995 قهرمان لیگ برتر شد و سال 1999 
نتوانست جایگاهش را در لیگ برتر حفظ 
کند. لسترسیتی برای اولین قهرمانی خود در 
لیگ برتر تنها 55 میلیون یورو خرج کرده بود 
تا ارزان ترین قهرمان تاریخ این رقابت ها لقب 
گیرد. حالا این تیم شگفتی ساز در لیگ برتر 

نخواهد بود و به دسته پایین تر خواهد رفت. 

خبـــــر

داور خارجی و دربی حذفی 

پرسپولیس بعد از قهرمانی در لیگ برتر به مصاف هوادار 
در  جام حذفی رفت، از قبل هم مشخص بود که بتواند از سد 
این تیم بگذرد. با توجه به اینکه 9 بازیکن اگر در دیدار با 
هوادار کارت زرد دریافت می کردند، فینال جام حذفی را از 
دست می دادند بر همین اساس وارد بازی درگیرانه نمی شدند 
و حتی در نیمه دوم زیاد به آب و آتش نزدند و جریان بازی 
تمام در دست هوادار بود. شکل بازی هافبک ها به گونه ای 
است که باید یک مقدار خشن بازی کنند تا جلوی حمله 
حریف را بگیرند. پرسپولیس بعد از زدن گل دوم زیاد ریسک 
نکرد و بازی را تحت کنترل خودش درآورد. گولسیانی و 
اسماعیلی فر زیاد خوب کار نکردند و شکافی که در خط 
دفاع پرسپولیس به وجود آمد، باعث شد بیرانوند ۴ فرصت 
مهاجمان هوادار را بگیرد. هوادار سعی داشت در وقت های 
قانونی و اضافه نتیجه را مساوی کند تا در ضربات پنالتی، 
به خواسته خودش دست یابد که خوشبختانه موفق نشد. ۲ 
پنالتی که داور برای هوادار گرفت، اصلًا خطایی در محوطه 
جریمه پرسپولیس رخ نداد و معلوم نشد داور چه صحنه های 
را پنالتی اعلام کرد. ولی اگر VAR باشد این طور اشتباهات 
رخ نخواهد داد، چون داور بازی، فیلم خطا ها را چک می کند 
و پس از بازبینی صحنه ها به درستی تصمیم خواهد گرفت. 
برای اینکه حرف و حدیثی بعد از بازی فینال به وجود نیایید 
بهتر است پرسپولیس هم با آوردن داور خارجی موافقت 
کند. چون فینال جام حذفی بسیار حساس است بنابراین 
داور خارجی بیاورند. در حالیکه کمیته داوران اعلام کرده 
داور خوب در فوتبال ایران زیاد داریم، اما تمام تیم ها در 
طول فصل بیانیه دادند که از داوری متضرر شده اند. کمک 
داوران کشورمان خوب هستند، اما می توانند از علیرضا 
فغانی به عنوان داور  وسط استفاده کنند. پرسپولیس فوتبال 
باصلابتی را ارائه می دهد و هیچ مشکلی برای قهرمانی در 
جام حذفی نخواهد داشت. فینال جام حذفی فقط برای 
استقلال حساسیت بیشتری دارد، چون پرسپولیس پیش از 
این بازی، قهرمان لیگ برتر شده و مستقیم به لیگ قهرمانان 
آسیا رفته است. ولی با این حال پرسپولیس یک جام گرفته و 
کمتر از ۲0 روز می تواند یک جام دیگر هم بگیرد. ضمناً اگر 
بخواهد در فصل فوتبالی 1۴01-1۴0۲ سه جام دشت کند، 
باید جام حذفی قهرمان شود و بالطبع سوپر جام را هم از آن 

خود خواهد کرد. 

پایان رأفت بازیکن سابق پرپسولیس در 
خصوص دیدار مرحله نیمه نهایی و فینال 

جام حذفی صحبت کرد.
   در رابطه با برد پرسپولیس مقابل 

هوادار چه نظری دارید؟
 بازی خوبی مقابل هوادار شاهد بودیم 
و نکته اصلی این بازی تعداد بازیکنان در 
خطر محرومیت پرسپولیس بود برای همین 
نیاز بود بازی کنترل شود. خدا را شکر که 
ابتدا پرسپولیس خیلی زود به گل رسید 
و همین باعث شد بتواند مدیریت بازی را 
در اختیار بگیرد و برای همین تلفاتی برای 
دربی نداشت. گل زودهنگام باعث شد 
یحیی تا دقیقه آخر بازی را کنترل کند و 
برنامه خوبی هم برای مدیریت بازی و حتی 
تعویض هایش داشت و بچه ها هم با یک 
نتیجه خوب کار را تمام کردند. هوادار هم 
تیم خوب و شایسته ای بود و بازی را جدی 
گرفته بود. آنها تدافعی بازی نکردند و نشان 
دادند آمده اند بازی را ببرند و همین باعث 
شد یک بازی جذاب و پرگل را شاهد باشیم 
در حالیکه اگر رو به بازی تدافعی و چیدن 
اتوبوس جلوی دروازه می آوردند کار شکل 
دیگری به خودش می گرفت. خیلی تیم ها 
در بازی های این چنینی می آیند بسته بازی 
کنند و روی ضد حملات امید داشته باشند 
یا اینکه بازی را به پنالتی بکشانند تا شانس 
بردشان را آنجا امتحان کنند ولی هوادار این 

چنین بازی نکرد. 
 در مورد تقابل دربی در فینال چه 

نظری دارید؟
 برایم خیلی جالب بود که این اتفاق رخ 
داد و دو تیم بعد از ۲۴ سال در فینال به هم 
رسیدند. در بازی قبلی من حضور داشتم و 
پاس گل آن بازی را هم خودم دادم. این بازی 
هم به نظر جذاب خواهد شد و پرسپولیس 
می تواند بازی را ببرد و در قهرمانی هم دبل 
کند و اگر جام حذفی را هم بالای سر ببرد 
سوپر جام را هم برده است. فکر می کنم 
سرخپوشان شایسته بردن هر سه جام این 
فصل را دارند. از طرفی استقلال اگر پیروز 
شود سوپر جام هم میان دو تیم برگزار 
خواهد شد و در یک فصل ۴ دربی خواهیم 
داشت که فکر می کنم تا به حال چنین 

اتفاقی را شاهد نبودیم. 
 وضعیت استقلال را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 استقلال تیم آماده ای است و خط حمله 
خوبی دارد و خوب گل می زند و پرسپولیس 
هم در اوج آمادگی است. ولی از دو جهت 
پرسپولیس وضعیت بهتری دارد. یکی اینکه 
عمق دفاع استقلال آسیب پذیر است و دیگر 
اینکه در خط هافبک برتری با پرسپولیس 
است و می تواند کنترل میدان را بر عهده 
بگیرد. به نظرم این بازی را هم پرسپولیس با 

پیروزی پشت سر می گذارد. 

رافت:
سرخپوشان شایسته 

 بردن هر سه جام
 این فصل هستند

 آلمیدا:
 ساپینتو هرچه دلش 
می خواهد بگوید!

مرتضی فنونی زاده
کارشناس فوتبال 

قضاوت داور ایرانی در تقابل سرخابی ها قضاوت داور ایرانی در تقابل سرخابی ها 
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